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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottságának 2008. december 17-én 15 óra 14 perckor a Polgármesteri 
Hivatal II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen van:  Kıvári László elnök, Dr. Balás Ákos, Dr. Hadházy Ákos, 

Horváth Jánosné, Szabó Zsolt bizottsági tag 
 
Távolmaradt: Csernus Péter, Máté Péter, Ilosfai Gábor, Koller Attila 

bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent:  Dr. Göttlinger István irodavezetı, 
     Leposa Gyula osztályvezetı, 
     Kuglics Krisztina közbeszerzési referens, 
     Katzné Meszlényi Erika kertész, 
     Varga András jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívott:    Miszler Miklós a Gemenc Volán Zrt. személyforgalmi és 
     marketing igazgatója, 
     Artim Andrásné a Szekszárdi Víz- és Csatornamő Kft., 
     valamint az Alisca Terra Kft. ügyvezetıje, 
     Polgár Tamás közlekedésmérnök 
 
 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 5 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. Az ülést 15 óra 14 perckor megnyitja.  
 
 
Varga András: Az ülést megelızıen kerültek kiosztásra a bizottsági tagok számára az új 
napirendi pont javaslatok. Javasolja, hogy a bizottság vegye fel a napirendre 96-99. számú 
bizottsági, valamint a 340. számú közgyőlési elıterjesztést. Ez utóbbit zárt ülésen javasolja 
megtárgyalni. Javasolja napirendre venni továbbá a 330/2007. (X.31.) GMB számú határozat 
módosítására vonatkozó szóbeli elıterjesztést. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel az elhangzott kiegészítésekkel együtt a teljes napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 
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N A P I R E N D 
 
1./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete a 
helyi közlekedési viteldíjak megállapításáról szóló 30/1998. (XII.19.) Kgy. rendelet 
módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Meghívott: Miszler Miklós a Gemenc Volán Zrt. személyforgalmi és marketing igazgatója 
        Polgár Tamás közlekedésmérnök 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
Javaslat helyi tömegközlekedési menetrend módosítására 
Elıterjesztı: Dr. Hadházy Ákos képviselı 
Meghívott: Miszler Miklós a Gemenc Volán Zrt. személyforgalmi és marketing igazgatója 
        Polgár Tamás közlekedésmérnök 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete az 
ivóvíz- és csatornaszolgáltatási díjak megállapításáról szóló 12/1994. (IV.1.) Kt. rendelet 
módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Meghívott: Artim Andrásné a Szekszárdi Víz- és Csatornamő Kft. ügyvezetıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete a 
települési folyékony hulladék – szippantott szennyvíz összegyőjtésére, elszállítására és 
elhelyezésére irányuló közszolgáltatásról szóló 2/1997. (I.30.) Kgy. rendelet 
módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Meghívott: Artim Andrásné a Szekszárdi Víz- és Csatornamő Kft. ügyvezetı igazgatója 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete a 
köztisztaság fenntartásáról és a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos helyi 
közszolgáltatásról, annak kötelezı igénybevételérıl szóló 34/2003. (XII.19.) szekszárdi 
ör. módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Meghívott: Artim Andrásné az Alisca Terra Kft. ügyvezetıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
 

6./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete a 
temetıkr ıl és temetkezésrıl szóló 9/2003. (IV.30.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
(írásbeli elıterjesztés) 
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7./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete a 
kéményseprı-ipari közszolgáltatás kötelezı igénybevételérıl szóló 37/1996. (XII.19.) 
Kgy. rendelet módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
8./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének .../2008. (...) rendelete a a 
helyi közutak nem közlekedési célú igénybevétele esetén fizetendı díjak használatáról 
szóló 7/2008. (II.6.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet)  
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
9./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete a 
közterületek használatáról szóló 9/1991. (VI.27.) Kt. rendelet módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
10./ napirendi pont 
Önkormányzati nyilatkozat „m őfüves pálya létesítéséhez” önerı biztosítására 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
11./ napirendi pont 
Elıterjesztés a szekszárdi dombvidéki külterületi csapadékvíz elvezetési rendszer 
bıvítés és fenntartás érdekeltségi hozzájárulás rendszerének megvalósíthatóságáról 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
12./ napirendi pont 
Javaslat rézsőcsúszda beszerzésére 
Elıterjesztı: Leposa Gyula osztályvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
13./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 2009. évi munkatervének elfogadása 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
14./ napirendi pont 
Javaslat „Szekszárd Város Bora” cím megalapítására 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(szóbeli elıterjesztés) 
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15./ napirendi pont 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2008. évi közbeszerzési 
tervének módosítására 
Elıterjesztı: Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
16./ napirendi pont 
„PIU on-the-job” képzés lebonyolítása a „TIOP-1.2.1/08/1 – AGÓRA pályázati program 
keretében” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
17./ napirendi pont 
„Pályázat elkészítése és benyújtása az „Építı Közösségek – Közmővelıdési intézmények 
az élethosszig tartó tanulásért (2. kör: A közmővelıdés a nem formális és informális 
tanulás szolgálatában) – TÁMOP 3.2.3/08/2” c. pályázati program keretében” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
18./ napirendi pont 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára projektmenedzsment 
feladatok ellátása az ÁROP – 2007 – 1.-2/B pályázati program keretében” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
19./ napirendi pont 
„SZMJV Önkormányzata által a DDOP-2008-5.1.2/A kódszámú, „Közösségi 
közlekedésfejlesztés projektgenerálás” címő felhívásra benyújtandó pályázathoz 
szükséges szakmai dokumentáció elkészítése” tárgyú meghívásos pályázati eljárás 
eredménye 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
20./ napirendi pont 
Javaslat a 330/2007. (X.31.) GMB számú határozat módosítására 
Elıterjesztı: Varga András bizottsági referens 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
ZÁRT ÜLÉS 
 
 
21./ napirendi pont 
Javaslat a szekszárdi Piac tér tömbbelsıben ingatlanrész, valamint útterület 
megvásárlására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
 



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának jegyzıkönyve 

5   1217 jkv 

22./ napirendi pont 
Közvilágítás karbantartására kiírandó közbeszerzési eljárás ajánlati felhívása 
Elıterjesztı: Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
23./ napirendi pont 
Ajánlat a „Garai pince” megvételére 
Elıterjesztı: Varga András bizottsági referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
24./ napirendi pont 
Javaslat a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. ügyvezetıjének megválasztására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
25./ napirendi pont 
Javaslat ingatlan vásárlására  
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
26./ napirendi pont 
Javaslat az önkormányzati részvételő KT-Dinamic Kft. társasági szerzıdésének 
jóváhagyására 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
Meghívott: Kurucz Zoltán, Tóth Ferenc a KT-Dinamic Kft. ügyvezetıi 
        Szeghalmi Attiláné a KT-Dinamic Kft. gazdasági vezetıje 
        Bay Attila KESZ igazgató 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete a 
helyi közlekedési viteldíjak megállapításáról szóló 30/1998. (XII.19.) Kgy. rendelet 
módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Meghívott: Miszler Miklós a Gemenc Volán Zrt. személyforgalmi és marketing igazgatója 
        Polgár Tamás közlekedésmérnök 
 
Dr. Hadházy Ákos: A veszteség nagyságára tekintettel mekkora összeget kellene az 
önkormányzatnak vissza nem térítendı támogatásként a Gemenc Volán Zrt-nek nyújtani? 
 
Dr. Balás Ákos: Hogyan áll fel a helyi tömegközlekedés költségoldala? A Volán Zrt. azt 
állítja, hogy a helyi közlekedés veszteséges ágazat. Hol találhatók az ezt alátámasztó adatok? 
 
Dr. Hadházy Ákos: Több városban szokás differenciálni a menetjegyek árát, és lehetıség van 
elıvételben is a jegyvásárlásra, ami az utazást igénybe vevık részére kedvezıbb, mint az 
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autóbuszvezetınél történı jegyváltás. Szekszárdon ilyen típusú rendszer bevezetésére nincs 
lehetıség? 
 
Miszler Miklós: Szekszárdon nincs kialakult hagyománya az elıvételben történı 
jegyeladásnak. Az autóbuszvezetık pótlékban részesülnek az általuk eladott jegyek után. 
Szükséges lenne egy hálózatot kialakítani, a trafikosok szintén jutalék ellenében árulnák a 
jegyeket és gépbeszerzésre is szükség lenne. A veszteség mértéke függ az új menetrendtıl, 
elızetes számításaik szerint 45 millió Ft lesz a veszteség nagysága. Autóbuszonként tartják 
nyilván az egyes költségeket, így külön választható a helyközi és helyi tömegközlekedés. A 
közös költségeket – pl. adminisztráció, személyi juttatások – pedig a bevételek arányában 
osztják el. 
 
Dr. Balás Ákos: A Gemenc Volán Zrt-nek elég nagy adminisztrációs személyi állománya 
van. Az ı költségeiket hogyan osszák el az egyes ágazatok között? 
 
Miszler Miklós: A humán költségek közül az autóbusz sofırök költsége elkülöníthetı, 
egyébként pedig bevétel arányos felosztást alkalmaznak. 
 
Kıvári László: Miért az elıterjesztésben szereplı jegyárakat választotta a Gemenc Volán 
Zrt.? Az anyagban szerepel egy olyan táblázat is, ami az üzemeltetési költségeket figyelembe 
véve határozza meg a jegyárakat. Az Önkormányzat nem tud 30-40 millió Ft többletköltséget 
megfinanszírozni ilyen célra. Ilyen tartalommal csak tárgyalásra tudja javasolni az 
elıterjesztést. Más Tolna megyei városokban kinek az elıterjesztése alapján állapítják meg az 
egyes díjakat? 
 
Miszler Miklós: Természetesen a Gemenc Volán Zrt. javaslata alapján. Véleménye szerint 
Szekszárdon túlzott a szolgáltatás mértéke. Példaként említi, hogy Békéscsaba évi 120 millió 
forintot biztosít az ottani Volán részére és nem sokkal nagyobb város, mint Szekszárd. A 
városnak szíve-joga eldönteni, hogy milyen viteldíjat fogad el. 
 
Kıvári László: Ha a tendencia folytatódik, akkor lehet, hogy jövıre már 100 millió forinttal 
kell a város pótolja a Volán Zrt. veszteségét. Ha pedig ekkor akarnak a viteldíjon változtatni, 
lehet, hogy már 250 Ft nagyságú jegyár lenne indokolt. 
 
Polgár Tamás: A legtöbb városban azt a módszert alkalmazzák, hogy elıvételben is 
lehetıség van a jegyvásárlásra. A forgalom gyorsítására ösztönöz, ha nem az 
autóbuszvezetınél kell a jegyet megváltani. A menetrend módosítását valóban az 
önkormányzat végezte el, azonban az üzemeltetés a Gemenc Volán Zrt. feladata. Azért nem 
az önkormányzat hibáztatható, ha a buszok rossz útvonalon járnak, a csatlakozások nem 
megfelelıen mőködnek. Véleménye szerint ebben a Gemenc Volán Zrt. felelıssége is fennáll. 
Az éves elszámolások sem mindig fedik a valóságot, volt rá példa, hogy nem a ténylegesen 
futott kilométereket tartalmazták.  
 
Dr. Balás Ákos: Miért szerepel minimum 2 %-os forgalomcsökkenés a tervekben? Az már 
most látszik, hogy az üzemanyagárak nem felfelé fognak elmozdulni. Ezek a tényezık miért 
nem jelennek meg semmilyen szinten a számításokban? Mi történik akkor, ha a város azt 
mondja, hogy nem ad támogatást? Kivonul a Gemenc Volán Zrt. a helyi tömegközlekedésbıl? 
 
Miszler Miklós:Polgár Tamás nem lát bele a vállalat gazdálkodásába, ezért nem is kell róla 
véleményt formálnia. Az anyagban azt állapították meg, hogy tovább csökken az utasok 
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száma, de ezért nem a menterendet teszik felelıssé. Ha túlságosan sokat mennek a buszok 
utasok nélkül, akkor ezt valakinek meg kell fizetni. Sosem tagadta, hogy elıfordulnak hibák, 
például a csatlakozások tekintetében. Elıfordult az is, hogy a jól megszokott útvonalon 
fordult be az egyes utcákba a sofır. Nem véletlenül szorgalmazták a GPS rendszer 
bevezetését. A Gemenc Volán Zrt. elhatározta, hogy felszerelik a buszokat GPS rendszerrel, 
anélkül, hogy ehhez az önkormányzat anyagilag hozzájárult volna. A forgalomcsökkenéssel 
azért kalkulálnak, mert évek óta csökken az utas szám, de ez tendencia és nem az új 
menetrend hibája. Sok-sok összetevıje van ennek. Az üzemanyag ára tekintetében sem tud 
semmi okosat mondani. A cég életében a 2008-ban tapasztalt magas üzemanyag ár 180 millió 
forint többletköltséget jelentett, de akkor sem jöttek az önkormányzathoz plusz támogatást 
igényelni. Az alkatrészek folyamatosan drágulnak, ha tönkremegy a Mercedes busz, akkor az 
anyagár 10-szerese egy másik busznak. Van egy közszolgáltatási szerzıdés, ami szabályozza 
az egymás közti viszonyokat. Bármelyik fél részérıl felmondható. Nem ez lenne az elsı eset 
az országban, ahol felmondásra kerül a szerzıdés.  
 
Kıvári László: Hogyan alakulnak a futott kilométerek az új menetrendben? 
 
Miszler Miklós: A menterend módosításakor tudomásul vették, hogy túllépik a megengedett 
kilométert, de valamit kompenzálnak az élı munkaerı spórolásával. Elmondható, hogy 
valamennyivel több kilométert futnak a buszok havonta, mint tavaly. 
 
Dr. Hadházy Ákos: A tarifa kérdés nincs összefüggésben az új menetrenddel. Nem szabad 
havi szinten nézni a kilométer változásokat, csak éves szinten. Például nyári szünetben 
kevesebbet futnak majd a buszok, mint az elızı menetrend szerint. Az önkormányzati 
menetrend tervezetben 640.000 km szerepel, a Gemenc Volán Zrt. tervezetében pedig 
666.000 km. Az önkormányzat számításai szerint 30.000 km-el fognak többet futni az 
autóbuszok 2009-ben, mint 2007-ben, amikor még teljes egészében a régi menetrend szerint 
közlekedtek a buszok. Az új menetrend egy ember munkabérét megspórolja, ami kb. 2,5 
millió Ft-ot jelent éves szinten. A többlet km költsége pedig 7 millió Ft. Figyelembe véve 
ezeket a számokat, mintegy 5 millió Ft többletköltséggel járhat az új menetrend. Kellemes 
adatokat kapott a Gemenc Volán Zrt-tıl, az eladott jegyek száma valóban csökkent, de kisebb 
mértékben, mint az elızı években. Lehet, hogy célszerő lenne elgondolkodni az elıvételben 
történı jegyváltás bevezetésén. Összességében a tarifák megállapításakor azt kell mérlegelni, 
hogy kik használják a tömegközlekedést. Reméli, hogy hamarosan tudatosan fogják használni 
a lakosok a járatokat. Nem lehet azt megtenni, hogy csak a jegyeladásokból fedezik az 
üzemeltetési költségeket. A jelenleg érvényben lévı jegyárak nagyon alacsonyak, de 
megfontolandó, hogy egy lépcsıben, nagyobb mértékben emeljenek a tarifákon. Az 
elıterjesztéshez képest esetleg a menetjegy, valamint a tanuló/nyugdíjas bérlet árát javasolja 
nagyobb mértékben megemelni. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság tárgyalásra javasolja a Közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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361/2008. (XII.17.) GMB határozat 
2009. évi közlekedési viteldíjak 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
tárgyalásra javasolja a Közgyőlésnek a helyi közlekedési 
viteldíjak megállapításáról szóló rendelet módosítását. 

Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
2./ napirendi pont 
Javaslat helyi tömegközlekedési menetrend módosítására 
Elıterjesztı: Dr. Hadházy Ákos képviselı 
Meghívott: Miszler Miklós a Gemenc Volán Zrt. személyforgalmi és marketing igazgatója 
        Polgár Tamás közlekedésmérnök 
 
Dr. Hadházy Ákos: Szeretné, ha néhány percben kifejtené Polgár Tamás az önkormányzat 
elképzeléseit és Miszler Miklós a Gemenc Volán Zrt. javaslatát a menetrend változásáról. 
 
Polgár Tamás: Ismerteti a járatokkal kapcsolatosan a lehetséges változtatásokat. 
 
Miszler Miklós: A Gemenc Volán Zrt. nem kíván részt venni a menetrend elkészítésében, 
elfogadják a város ajánlatát. Tekintsék semmisnek az általuk javasolt menetrendi 
módosításokat. Az utas panaszok, a lakossági felzúdulások mindenki elıtt ismertek. Mindig 
lesz panasz, még akkor is, ha most módosítják a menetrendet. A jelenleg mőködı rendszer a 
Gemenc Volán Zrt. javaslatával szinte 90 %-ban megegyezik. Sajnos az tapasztalható, hogy a 
személyeskedés irányába kezd elmozdulni az egész történet. 
 
Kıvári László: A kommunikáció körében jelentkezik óriási hiányosság. Úgy érzi, hogy a 
lakosok tájékoztatásában a Gemenc Volán Zrt-nek is szerepet kellene vállalnia. Meg kell tenni 
a menetrendben az apró, ésszerő módosításokat és végre kell hajtani az utasszámlálást. 
Javasolja, hogy a bizottság tájékoztatóként kezelje a napirendet és ne hozzon határozatot a 
témában. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
elfogadott. 
 
3./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete az 
ivóvíz- és csatornaszolgáltatási díjak megállapításáról szóló 12/1994. (IV.1.) Kt. rendelet 
módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Meghívott: Artim Andrásné a Szekszárdi Víz- és Csatornamő Kft. ügyvezetıje 
 
Artim Andrásné: Ismerteti a Jogi és Ügyrendi Bizottság határozatát, amely a következı 
módosítást javasolja az elıterjesztéshez képest: Közüzemi vízmőrıl szolgáltatott ivóvíz 
hatósági díja: - lakossági, ALFA-NOVA hıközpont:  225.- Ft/m3 + ÁFA, - Egyéb közületi 
intézmények,  ALFA-NOVA közületi 320.- Ft/m3 + ÁFA; Csatornaszolgáltatás hatósági díja:   
- lakossági, ALFA-NOVA hıközpont 251.- Ft/m3 + ÁFA, - Egyéb közületi intézmények, 
ALFA-NOVA közületi 351.- Ft/m3 + ÁFA. Összességében elmondható, hogy 1 m3 víz + 
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szennyvíz díja 36 Ft-os többletet jelentene havonta a lakosság számára, ugyanez a 
közületeknél pedig 42.- Ft. A vízterhelési díj mértéke 8 Ft/m3, ezt nem kívánják emelni. A 
szennyvíztisztító telep technikáját korszerősítették, ezért nem indokolt a vízterhelési díj 
módosítása. 
 
Szabó Zsolt: A fogyasztóvédelmi hatóság véleményét nem kell kikérni a díjemelés 
tekintetében? 
 
Artim Andrásné: A Vízmő Kft. a díjképlet alapján tette meg a javaslatát, a szolgáltatónak 
nem kötelessége kikérni a fogyasztóvédelem véleményét e tekintetben. 
 
Dr. Balás Ákos: Javasolja, hogy a JÜB határozatával egyezıen a bizottság is az elıbb 
felsorolt díjak jóváhagyását javasolja a Közgyőlésnek. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

 
362/2008. (XII.17.) GMB határozat 
2009. évi víz- és csatornadíjak 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
2009. évi ivóvíz- és csatornaszolgáltatási alapdíjak 
elıterjesztés szerinti elfogadását javasolja a Közgyőlésnek. 

A Bizottság javasolja, hogy a Közgyőlés a mennyiségarányos 
szolgáltatások díjait az alábbiak szerint fogadja el: 

Közüzemi vízmőrıl szolgáltatott ivóvíz hatósági díja: 
 
        - lakossági, ALFA-NOVA hıközpont:       225.- Ft/m3 + ÁFA  
        - Egyéb közületi intézmények,  
           ALFA-NOVA közületi                            320.- Ft/m3 + ÁFA                                                                                   
 

Csatornaszolgáltatás hatósági díja: 
 
        - lakossági, ALFA-NOVA hıközpont        251.- Ft/m3 + ÁFA                
        - Egyéb közületi intézmények,  
           ALFA-NOVA közületi                             351.- Ft/m3 + ÁFA            
         
        Határidı: 2008. december 19. 

Felelıs: Kıvári László elnök 
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4./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete a 
települési folyékony hulladék – szippantott szennyvíz összegyőjtésére, elszállítására és 
elhelyezésére irányuló közszolgáltatásról szóló 2/1997. (I.30.) Kgy. rendelet 
módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Meghívott: Artim Andrásné a Szekszárdi Víz- és Csatornamő Kft. ügyvezetı igazgatója 
 
Artim Andrásné: Ismerteti az elıterjesztést. 116.000 m3 az a mennyiség, ami az elvezetett víz 
és a csatornán visszajövı szennyvíz között van. A Vízmő Kft. éves szinten 15.000 m3 
szennyvizet szállít a gépjármőveivel. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

363/2008. (XII.17.) GMB határozat 
2009. évi települési folyékony hulladék ártalmatlanítási díj 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a települési folyékony 
hulladék – szippantott szennyvíz – összegyőjtésére, 
elszállítására és elhelyezésére irányuló közszolgáltatásról 
szóló rendelet módosítását. 
 
Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
 
5./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete a 
köztisztaság fenntartásáról és a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos helyi 
közszolgáltatásról, annak kötelezı igénybevételérıl szóló 34/2003. (XII.19.) szekszárdi 
ör. módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Meghívott: Artim Andrásné az Alisca Terra Kft. ügyvezetıje 
 
Artim Andrásné: A Jogi és Ügyrendi Bizottság összességében 8,2 %-os díjemelést javasol 
elfogadni, ami az egyes edényméretek vonatkozásában a következıképpen nézne ki: 70 liter: 
134.- Ft + ÁFA; 90 liter: 173.- Ft + ÁFA; 110 és 120 liter: 211.- Ft + ÁFA; 240 liter: 461.- Ft 
+ ÁFA; 770 liter: 1477.- Ft + ÁFA; 1100 liter: 2110.- Ft + ÁFA. Egy liter hulladék 
elszállítása és ártalmatlanítása ez alapján 1,91.- Ft/liter + ÁFA. 
 
Dr. Balás Ákos: Az Alisca Terra Kft. támogatja ezt a módosító indítványt? 
 
Artim Andrásné: Igen. 
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Kıvári László: A REKOM-os programba, a késıbb nagyobb mértékben emelkedı díjakhoz, 
hogyan illeszkedik ez az áremelés? 
 
Artim Andrásné: A lerakási díj határozza meg a közszolgáltatás díját. A Zöldfok Zrt. 40 %-os 
emeléseket hajt végre már két éve és van olyan település, ahol 700 Ft/m3 az ürítési díj. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy tárgyalásra javasolja a Közgyőlésnek az elıterjesztést a 
bizottság azzal a kiegészítéssel, hogy a bizottság felhívja a Közgyőlés figyelmét arra, hogy a 
Dél-Balaton és Sió-völgye regionális szilárdhulladék-gazdálkodási rendszer részeként létesülı 
cikói hulladéklerakó üzembe helyezését követıen várhatóan nagyobb mértékő díjemelés lesz 
indokolt. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

364/2008. (XII.17.) GMB határozat 
2009. évi települési szilárd hulladék közszolgáltatási díjak 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
tárgyalásra alkalmasnak tartja a köztisztaság fenntartásáról és 
a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos helyi 
közszolgáltatásról, annak kötelezı igénybevételérıl szóló 
rendelet módosítását. 
 
A Bizottság a 2009. évi hulladék elszállítási és 
ártalmatlanítási díj megállapítása kapcsán felhívja a 
Közgyőlés figyelmét arra, hogy a Dél-Balaton és Sió-völgye 
regionális szilárdhulladék-gazdálkodási rendszer részeként 
létesülı cikói hulladéklerakó üzembe helyezését követıen 
várhatóan nagyobb mértékő díjemelés lesz indokolt. 
 
Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
6./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete a 
temetıkr ıl és temetkezésrıl szóló 9/2003. (IV.30.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
Dr. Göttlinger István: A Jogi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolta az elıterjesztést a 
Közgyőlésnek. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Véleménye szerint az infláció nem lesz 8 %, sem az idén, sem jövıre. 
 
Katzné Meszlényi Erika: A szerzıdés összegét minden évben az infláció mértékével emelik, 
a beszedett díjakból kell üzemeltetni a temetıt. 
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Kıvári László: Nagyságrendileg mit jelentene a 8 %-os emelés? 
 
Katzné Meszlényi Erika: Az idei évben a várható bevétel nagysága 11 millió Ft, ha ezt 
vesszük alapul, akkor 800-900 ezer forintos többletet eredményezne. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság 5 %-os mértékő emelést javasoljon a 
Közgyőlésnek. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

365/2008. (XII.17.) GMB határozat 
Temetıkr ıl és a temetkezésrıl szóló rendelet módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
temetıkrıl és a temetkezésrıl szóló rendeletben 
meghatározott díjak tekintetében - 2009. évre - 5 %-os 
mértékő emelést javasol a Közgyőlésnek elfogadásra. 
 
Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
 
7./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete a 
kéményseprı-ipari közszolgáltatás kötelezı igénybevételérıl szóló 37/1996. (XII.19.) 
Kgy. rendelet módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti az elıterjesztést. Az ülésen kiosztásra került a Caminus Kft-
nek a közbeszerzési eljárásban benyújtott ajánlata, ami a nyertes ajánlat. Ez alapján az idei 
díjakhoz képest 7, 03 %-os emelés várható. 
 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

366/2008. (XII.17.) GMB határozat 
2009. évi kéményseprı-ipari közszolgáltatási díjak 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
tudomásul veszi a kéményseprı-ipari közszolgáltatás ellátása 
tárgyában lefolytatott közbeszerzési eljárás eredményét és 
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elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a kéményseprı-ipari 
közszolgáltatás kötelezı igénybevételérıl szóló rendelet 
módosítását. 
 
Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
 
8./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének .../2008. (...) rendelete a a 
helyi közutak nem közlekedési célú igénybevétele esetén fizetendı díjak használatáról 
szóló 7/2008. (II.6.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet)  
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
Dr. Göttlinger István: A Jogi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolta az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

367/2008. (XII.17.) GMB határozat 
Helyi közutak nem közlekedési célú igénybevétele esetén 
fizetendı díjak használatáról szóló rendelet módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a helyi közutak nem 
közlekedési célú igénybevétele esetén fizetendı díjak 
használatáról szóló rendelet módosítását. 
 
Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
 
 
9./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2008. (…) rendelete a 
közterületek használatáról szóló 9/1991. (VI.27.) Kt. rendelet módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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368/2008. (XII.17.) GMB határozat 
Közterületek használatáról szóló rendelet módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a közterületek 
használatáról szóló rendelet módosítását. 
 
Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
 
10./ napirendi pont 
Önkormányzati nyilatkozat „m őfüves pálya létesítéséhez” önerı biztosítására 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

369/2008. (XII.17.) GMB határozat 
Mőfüves pálya létesítése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága elfogadásra javasolja a 
Közgyőlésnek az „Önkormányzati nyilatkozat mőfüves pálya 
létesítéséhez önerı biztosítására” címő közgyőlési 
elıterjesztés határozati javaslatát. 
 
Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
 
11./ napirendi pont 
Elıterjesztés a szekszárdi dombvidéki külterületi csapadékvíz elvezetési rendszer 
bıvítés és fenntartás érdekeltségi hozzájárulás rendszerének megvalósíthatóságáról 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: Intenzíven el kell kezdeni az egyes völgyekben gazdálkodók szervezését. 
 
Dr. Balás Ákos: Érdemes lenne azon is elgondolkodni, hogy az önkormányzat a jövıben 
maga látja el a vízgazdálkodási feladatokat és a tulajdonosok ez esetben ide fizetnék be a 
hozzájárulásokat.  
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Kıvári László: Megfogalmazza a határozati javaslatot: A bizottság tudomásul veszi a Jogi és 
Önkormányzati Iroda vezetıjének tájékoztatását a szekszárdi dombvidéki külterületi 
csapadékvíz elvezetési rendszer bıvítés és fenntartás érdekeltségi hozzájárulás rendszerének 
megvalósíthatóságáról. A bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt az elıterjesztésben 
szereplı alternatívák részletes kidolgozására. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

370/2008. (XII.17.) GMB határozat 
Dombvidéki vízrendezés megvalósíthatósága 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
tudomásul veszi a Jogi és Önkormányzati Iroda vezetıjének 
tájékoztatását a szekszárdi dombvidéki külterületi 
csapadékvíz elvezetési rendszer bıvítés és fenntartás 
érdekeltségi hozzájárulás rendszerének 
megvalósíthatóságáról. A Bizottság felkéri a Polgármesteri 
Hivatalt az elıterjesztésben szereplı alternatívák részletes 
kidolgozására. 
 
Határidı: 2009. január 20. 
Felelıs: Dr. Göttlinger István irodavezetı 

12./ napirendi pont 
Javaslat rézsőcsúszda beszerzésére 
Elıterjesztı: Leposa Gyula osztályvezetı 
 
Kıvári László: Javasolja a határozati javaslat elfogadását. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

371/2008. (XII.17.) GMB határozat 
Javaslat rézsőcsúszda beszerzésére 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
javasolja a Gróf Pál u-i Energiaparkba kihelyezésre kerülı 
óriás rézsőcsúszda beszerzését a Fito System Kft-tıl (1093 
Budapest, Lónyay u. 47. I/8a.) bruttó 2.912.015.-Ft értékben, 
a 2008. évi bizottsági tartalék terhére. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 
       Orbán Attila irodavezetı 
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13./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 2009. évi munkatervének elfogadása 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság egészítse ki a munkatervet azokkal a javaslatokkal, 
amelyeket már korábban elfogadott a saját munkatervében és amelyeket a Közgyőlésnek is 
tárgyalni kell. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

372/2008. (XII.17.) GMB határozat 
2009. évi munkaterv  
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága az 
alábbi kiegészítésekkel – figyelemmel a Bizottság már 
korábban elfogadott elızetes munkatervére - javasolja 
elfogadásra a Közgyőlésnek a 2009. évi munkatervet: 
 
Január: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata elızetes 
beszerzési tervének jóváhagyása 
 
Március: 
 
− Iparosított technológiával épült lakóépületek 2010. évi 

felújítása 
− Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2009. évi 

Közbeszerzési Tervének jóváhagyása 
− Pályázat belterületi utak felújítására 
 
Június: 
 
Szekszárd és Térsége Többcélú Kistérségi Társulás 
beszámolója 

 
Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
14./ napirendi pont 
Javaslat „Szekszárd Város Bora” cím megalapítására 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Kıvári László: Egerben jártak borversenyen és az ebédnél Gál János helyi borász borát 
szolgálták fel, mint a város bora. Ekkor merült fel az az ötlet, hogy Szekszárdon is létre 
lehetne hozni hasonló címet. Javasolja, hogy a bizottság kérje fel a Szekszárdi Borászok Céh-
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ét a szakmai feltételek kidolgozására. Elsı évben mindenképpen a Kadarka fajtát javasolná. A 
város vásárolna a város bora címet elnyert borból és ajándékozási célra használná fel. 
 
Dr. Göttlinger István: Az önkormányzat megalkothat erre a célra egy rendeletet, ami 
tartalmazza a fı kritériumokat, a palackon lévı címke szövegét. A díjat elnyert borász pedig 
ezt a címkét használhatná. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

373/2008. (XII.17.) GMB határozat 
Javaslat „Szekszárd Város Bora” cím létrehozására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
támogatja, hogy az Önkormányzat létrehozza a „Szekszárd 
Város Bora” címet. A Bizottság felkéri a Szekszárdi Borászok 
Céhe szervezetet az elismerı cím szakmai feltételeinek 
kidolgozására. 
 
Határidı: 2009. január 31. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
 
15./ napirendi pont 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2008. évi közbeszerzési 
tervének módosítására 
Elıterjesztı: Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
 
Kuglics Krisztina: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: Mit takar pontosan az ÁROP pályázat? 
 
Kuglics Krisztina: Szervezetfejlesztést, informatikai háttér kiépítését. 
 
Dr. Balás Ákos: Javasolja, hogy a most kikerülı tételek szerepeljenek a 2009. évi tervben. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

374/2008. (XII.17.) GMB határozat 
2008. évi közbeszerzési terv módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a 2008. évi 
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Közbeszerzési Terv módosítását azzal a kiegészítéssel, hogy a 
most kikerülı tételek szerepeljenek a 2009. évi Közbeszerzési 
Tervben. 
 
Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
 
16./ napirendi pont 
„PIU on-the-job” képzés lebonyolítása a „TIOP-1.2.1/08/1 – AGÓRA pályázati program 
keretében” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
 
Kuglics Krisztina: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

375/2008. (XII.17.) GMB határozat 
„PIU on-the-job” képzés lebonyolítása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 

Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a „Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata számára „PIU on-
the-job” képzés lebonyolítása a „TIOP-1.2.1/08/1 – 
AGÓRA pályázati program keretében” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárásra benyújtott ajánlatok 
alapján jóváhagyja, hogy az Önkormányzat a 
legalacsonyabb összegő ellenszolgáltatást tartalmazó 
ajánlatot tevı Multiply Consulting Kft-vel (2618 Nézsa, 
Kossuth u. 49.) kössön szerzıdést. 
 

2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
tájékoztassa az ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, 
továbbá felkéri a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 
Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
 

17./ napirendi pont 
„Pályázat elkészítése és benyújtása az „Építı Közösségek – Közmővelıdési intézmények 
az élethosszig tartó tanulásért (2. kör: A közmővelıdés a nem formális és informális 
tanulás szolgálatában) – TÁMOP 3.2.3/08/2” c. pályázati program keretében” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
 
Kuglics Krisztina: Ismerteti az elıterjesztést. 
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Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

376/2008. (XII.17.) GMB határozat 
TÁMOP 3.2.3/08/2 – Pályázat elkészítése és benyújtása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági 

és Mezıgazdasági Bizottsága a „TÁMOP 3.2.3/08/2 – 
Pályázat elkészítése és benyújtása” tárgyú meghívásos 
pályázati eljárásra benyújtott ajánlatok alapján jóváhagyja, 
hogy az Önkormányzat a legalacsonyabb összegő 
ellenszolgáltatást tartalmazó ajánlatot tevı Multiply 
Consulting Kft-vel (2618 Nézsa, Kossuth u. 49.) kössön 
szerzıdést. 

 
2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 

tájékoztassa az ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, 
továbbá felkéri a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 
Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Dr. Göttlinger István irodavezetı 

 
18./ napirendi pont 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára projektmenedzsment 
feladatok ellátása az ÁROP – 2007 – 1.-2/B pályázati program keretében” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
 
Kuglics Krisztina: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

377/2008. (XII.17.) GMB határozat 
ÁROP-2007-1.-A-2/B pályázati program keretében 
projektmenedzsment feladatok ellátása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 

Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a „Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata számára 
projektmenedzsment feladatok ellátása az ÁROP-2007-
1.-A-2/B pályázati program keretében” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárásra benyújtott ajánlatok 
alapján jóváhagyja, hogy az Önkormányzat az egyetlen 
érvényes ajánlatot tevı 4Sales Systems Kft-vel(7100 
Szekszárd, Vasvári u. 32/a) kössön szerzıdést. 
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2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 

tájékoztassa az ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, 
továbbá felkéri a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 
Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Dr. Göttlinger István irodavezetı 

 
19./ napirendi pont 
„SZMJV Önkormányzata által a DDOP-2008-5.1.2/A kódszámú, „Közösségi 
közlekedésfejlesztés projektgenerálás” címő felhívásra benyújtandó pályázathoz 
szükséges szakmai dokumentáció elkészítése” tárgyú meghívásos pályázati eljárás 
eredménye 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
 
Kuglics Krisztina: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

378/2008. (XII.17.) GMB határozat 
„Közösségi közlekedésfejlesztés projektgenerálás” címő 
felhívásra benyújtandó pályázathoz szükséges szakmai 
dokumentáció elkészítése 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 

Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a „DDOP-
2008-5.1.2/A – Közösségi közlekedésfejlesztés 
projektgenerálás c. felhívásra benyújtandó pályázathoz 
szükséges szakmai dokumentáció elkészítése” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárásra benyújtott ajánlatok 
alapján jóváhagyja, hogy az Önkormányzat a 
legalacsonyabb összegő ellenszolgáltatást tartalmazó 
ajánlatot tevı Mérnök SGK tanácsadó, Szolgáltató és 
Kereskedelmi Kft-vel kössön szerzıdést. 
 

2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
tájékoztassa az ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, 
továbbá felkéri a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 
Határidı: 2008. december 19. 
Felelıs: Dr. Göttlinger István irodavezetı 

 
20./ napirendi pont 
Javaslat a 330/2007. (X.31.) GMB számú határozat módosítására 
Elıterjesztı: Varga András bizottsági referens 
 
Varga András: A bizottság 2007-ben jóváhagyta a 10012/8 hrsz-ú önkormányzati ingatlan 
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értékesítését Molnár László Gábor részére. Molnár László Gábor kéri a bizottság 
hozzájárulását ahhoz, hogy a területet a nejével közösen vásárolhassa meg, egyenlı arányban. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

379/2008. (XII.17.) GMB határozat 
A 330/2007. (X.31.) GMB határozat módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
módosítja a 330/2007. (X.31.) GMB számú határozatát és 
jóváhagyja, hogy az önkormányzat tulajdonát képezı 10012/8 
hrsz-ú, szántó mővelési ágú ingatlant 100.- Ft/m2 vételár 
ellenében Molnár László Gábor (Szekszárd Rövid-völgy 3.) 
és neje, Sulák Mária  ½-ed – ½-ed arányban vásárolja meg. 
 
Határidı: 2008. december 31. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 

 
 
 
További napirendi pont nem lévén a bizottság elnöke a nyilvános ülést 17 óra 45 perckor 
berekesztette. A bizottság zárt ülésen folytatta munkáját. 

 
 

K. m. f. 
     
    Kıvári László  

                   elnök 
Készítette: 
                           Varga András  
                        jegyzıkönyvvezetı  
 
  
 
 Ellenjegyzem: 
   Amreinné dr. Gál Klaudia             
               aljegyzı 


